
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2011-01-20, § 8 

 

 Tid Torsdagen den 20 januari 2011 kl 16.00 – 16.45 
   

 Plats Bråvallasalen, Stadshuset 
   

 Justerat 26 januari 2011 

 
 

 

 

Joakim Larsson Maria Östberg Svanelind 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Joakim Larsson (M), ordföranden  

Maria Östberg Svanelind (S), vice ordföranden  

 

Jan Tigerström (M) §§ 1-14 

Lars Svärd (M)  

Sebastian Carlsson (M)  

Christoffer Järkeborn (M)  

Daniel Forslund (FP)  

Johan Hedin (C)  

Lars Arell (S)  

Maria Nygård (S)  

Gabrielle Gjerswold (MP)  

Åke Askensten (MP)  

Ann-Margarethe Livh (V)  

 
Ersättare: 

 Per Hallberg (M) Tjänstgörande § 15 

Therese Carlborg (M)  

Göran Kindvall (M)  

Louise Ajnesjö (M)  

Gustav Johansson (M)  

Patrik Silverudd (FP)  

Inga Osbjer (FP)  

Kenneth Nilsson (S)  

Sara Gunnerud (S) §§ 1-13 

Håkan Olander (S)  

Lennart Tonell (MP)  

Anna Bäcklund (MP)  

Clara Lindblom (V)  

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Eva Olofsson. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Ulf Jacksén, Gunnar Jensen, Petra Nieto, Eva 

Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande borgarrådssekreteraren 

Nikolina Bucht från roteln. 



  

 
 § 8 

Snö – något att planera för! Motion (2010:18). Svar på remiss 
Dnr E2010-440-01522 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutar enligt kontorens gemensamma förslag: 

 

1 Kommunstyrelsens remiss av motion (2010:18) av Ylva Wahlström (MP) 

 besvaras med kontorens gemensamma tjänsteutlåtande. 

 

Ärendets handling    

Exploateringskontorets, trafikkontorets och stadsbyggnadskontorets gemensamma 

tjänsteutlåtande från den 13 december 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Joakim Larsson (M) finner att nämnden beslutar enligt kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av Gabrielle Gjerswold m.fl. (MP) och Ann-Margarethe 

Livh (V) enligt följande:  

 

 Motionären har alldeles rätt i att det måste ske en långsiktig planering av var 

 landdepåerna för snö skall lokaliseras i staden. Flera av de större depåerna har 

 eller kommer att tas i anspråk (exempelvis den vid Bällstavägen) för andra 

 ändamål vilket innebär att andra alternativ måste hittas som ur flera synpunkter 

 är "sämre" (innebär större miljökostnader, konflikter med boende etc). 

  

 Här krävs en långsiktig planering där mark reserveras för snödepåer på samma 

 sätt och prioritet som mark som reserveras för bostäder, stormarknader,vägar etc. 

 Lämpligen bör detta ske i samband med den strategiska översiktsplaneringen. 

 Den situation som råder för närvarande är att de markområden som obestridligen 

 behövs för snödeponier lokaliseras till tillfälliga platser och resultatet blir med 

 tiden ökande konflikter och miljökostnader. Den rådande kortsiktiga planeringen 

 måste upphöra. Vi måste räkna med snö även kommande vintrar.  

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Eva Olofsson 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 



  

 


